





海洋公園家森親子營

Ocean Park We Wild Camp

活動行程 Itinerary

活動行程 Itinerary	活動 A .v. v.
時間 Time	活動 Activity
第一日 Day 1	
15:30	於海洋公園正門集合 (保育知多少)
	Gather at Ocean Park Main Entrance (Conservation kiosk)
16:00	參觀「小狐獴與大象龜之旅」之旅
	Visit the "Little Meerkat and Giant Tortoise Adventure" Exhibit
16:45	麵包工作坊:親自準備早餐・品賞努力的成果
	DIY Bakery Workshop: Enjoy the fruits of labour by Making Your Own
	Breakfast
17:30	繩紮竹枱:運用威威村莊簡單資源去創造實用的工具
	DIY Rope Knot Table with Bamboo Stick: Utilise Materials from Whiskers
	Village to Create Practical Tools
19:00	搭建露營帳篷
	Camping Tent Set up
19:30	晚餐:享用特色竹筒飯
	Dinner: Rice in Bamboo Tube
21:00	親子營燈會:學習威威村莊舞蹈,以和諧氣氛去感受親子難忘的一刻
	Family Camping with Lantern: Learn "Whiskers Village Dance" and Cherish
	Every Moment with Your Family
21:30	夜行探索
	Nighttime Exploration
22:00	於威威天地內巨人森林休息
	Stay Overnight at Jungle of Giants Whiskers Harbour
第二日 Day 2	
06:30	天亮了!探索晨光初照的海洋公園・找出早起來的動物
	Explore Ocean Park in the early morning and find out who wakes up earlier!
07:00	早操時間:威威村莊舞蹈(可選)
	Morning Stretching: Whiskers Village Dance (optional)
08:15	整理營地
	Clean Up the Camp Site







08:45	製作木頭畫:完成一幅專屬威威村莊的回憶
	DIY Wooded workshop: Craft Your Pleasant Memories in Whiskers Village
09:15	早餐
	Breakfast
10:00	可繼續留園享用園內設施
	Stay behind and Enjoy Park facilities

所有活動行程只供參考·內容如有更改·恕不另行通知。 The itinerary is for reference only, and the content of the programme may be subject to change without prior notice.

欲知詳情可致電(852) 3923 2323 聯絡海洋公園探索及教育部 (接通後選擇語言,續按[4]字)

Please contact Discovery and Education Department at (852) 3923 2323 for any enquiries (select the language and press [4])